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Bijlage agendapunt 5, Bestuurscrisis KNVvL 

 

Vorige week ontving het ABZ een schrijven van penningmeester Jan van de Ven waarin hij 

het vertrouwen in voorzitter Sijmen de Vries heeft opgezegd. Dit document is ook verstuurd 

naar de clubs en de ledenraadsleden van de afdeling zweefvliegen. 

De motivering hiervoor is dat:  

- de voorzitter tegen het advies van afdelingspenningmeester zich uitsprak tegen een 

veelomvattend voorstel van de nieuwe KNVvL penningmeester van het 

hoofdbestuur, 

- er te grote druk op het HB lid Marion Rozema is uitgeoefend om niet in te stemmen 

met dit voorstel, 

- het optreden van de voorzitter tijdens de laatste KNVvL Hoofdbestuurs (HB) 

vergadering te manifest /intimiderend was,  

- de belangen van zweefvliegend Nederland binnen de KNVvL niet goed worden 

behartigd door de afdelingsvoorzitter.  

 

Dit vraagt om enige uitleg, wat is er aan de hand? 

Het rommelt al geruime tijd in het KNVvL Hoofdbestuur. Uiteindelijk bestond het HB uit nog 

slechts twee personen. Vanuit het voorzittersoverleg is er een tijdelijke Advies Commissie 

Voorzitters (ACV) ingesteld om het uitgedunde hoofdbestuur te ondersteunen. Juist om de 

belangen van de afdeling zweefvliegen veilig te stellen heeft Sijmen zich beschikbaar gesteld 

voor deze commissie. Inmiddels zijn – tijdens de ledenraadsvergadering in juli – enkele 

nieuwe HB leden onder wie een nieuwe penningmeester toegetreden en is er een kandidaat 

voorzitter KNVvL die in de eerstvolgende Ledenraad 18 november wordt voorgedragen.  

 

In het voorstel van de nieuwe HB penningmeester zijn een aantal zaken terecht aangegeven.  

De motivering van Sijmen, samen met twee van de ACV collega voorzitters en de nieuwe HB 

leden om tegen dit voorstel te adviseren is dat op de eenzijdige maatregelen als voorgesteld 

eerst hoor en wederhoor zal moeten worden toegepast.  

Eén van deze maatregelen is: 

“- de penningmeester jegens de bank voor bedragen van EUR 50.000,00 of hoger slechts 

gezamenlijk met een ander bestuurslid betalingsbevoegd is;”.  

Tot EUR 50.000,00 zou de KNVvL penningmeester zelfstandig kunnen opereren, zonder 

toepassing van het 4 ogen principe.  

 

In het document van de penningmeester wordt veel geschreven, onder andere over de 

financiën. De financiële commissie van de KNVvL ledenraad buigt zich hier momenteel over.  

Voorzitter van deze commissie is Ronald de Vries, tevens voorzitter van de Gooise 

Zweefvliegclub.  
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Het veranderingsproces / organisatiemodel “KNVvL naar grote hoogte” speelt een 

belangrijke rol in het geheel. Voor de grotere afdelingen, waarvan de afdeling zweefvliegen 

er één van is, lijken hier ongunstige kanten aan te zitten. Een evaluatie van het plan zal dit 

moeten uitwijzen. Op grond van deze evaluatie zal er bekeken worden òf, en hoe verder 

met dit plan. 

Het lijkt er op dat de KNVvL met het aantreden van de nieuwe voorzitter  in een rustiger 

vaarwater terecht komt. Ook de heroverweging van het organisatiemodel kan dan gaan 

plaatsvinden. Vanuit het Hoofdbestuur zal Harald Bresser, oud zweefvlieger en één van de 

nieuwe HB leden bij onze ALV aanwezig zijn om desgewenst een korte toelichting te geven 

en eventuele vragen te beantwoorden. 

 

Tot slot: de overige bestuursleden van het ABZ spreken het  vertrouwen uit in hun 

voorzitter. Men betreurt de huidige situatie, dat de perikelen in het hoofdbestuur nu bij 

onze afdeling zijn intrede heeft gedaan. Dit mede ten koste van onze voorzitter die naar eer 

en geweten de belangen van de afdeling zweefvliegen heeft behartigd, en nog steeds. 

De afgelopen periode zijn onder zijn voorzitterschap binnen de afdeling een aantal grote 

stappen gezet, al dan niet in nauwe samenwerking met de KNVvL.  

Zoals daar zijn: 

- het instellen van een Commissie Veiligheid Zweefvliegen, 

- het opzetten van de KNVvL DTO Zweefvliegen, 

- goedkeuring Part 66, 

- de KNVvL-RTF-RT opleiding, 

- de maandelijkse nieuwsbrief afdeling Zweefvliegen, 

- online registreren van de sportbrevetten, 

- ondersteuning Corona,  

- hernieuwde toekenning topsport subsidie 2021, 

- herstart SION/TABOE praktijkweken. 

 

Graag gaat het ABZ verder op de ingeslagen weg, o.a. met de verdere uitwerking van 

bovengenoemde punten, samen met de huidige voorzitter. 

 

De leden van het ABZ: 

Lonneke Alsema, 

Evert Jan Zwolsman, 

Nico Koster, 

Noah Verhoef, 

Tom Bunck/Jaap Vis. 

 


